

撤销/修改/重付汇款申请  
Cancellation/ Amendment /Re-pay Application for Outward Remittance

回执 Acknowledgement of Receipt

致：渣打银行（中国）有限公司 \_\_\_\_\_ 分行

日期：\_\_\_\_\_

To: Standard Chartered Bank (China) \_\_\_\_\_ Branch

Date: \_\_\_\_\_

原对外付款申请 Original outward remittance

申请日期 Date: \_\_\_\_\_

银行编号 Transaction reference no.: \_\_\_\_\_

付款币种及金额 Currency & amount: \_\_\_\_\_

付款账号 Debit account: \_\_\_\_\_

提交途径 Submission Channel:  原件 Original copy  复印件 Faxed copy  网上银行 S2B

请贵行在尽力的基础上**撤销**上述汇款。  
Please **cancel** above remittance on best efforts.

请贵行参见我司下列修改指示，**回复**对方行。  
Please **reply** the intermediary/beneficiary bank as per below amendment instruction.

我司已收悉查询报文，请贵行参见我司下列修改指示，**回复**对方行。  
I have received the payment enquiry message. Please **reply** the intermediary/beneficiary bank as per below amendment instruction.

我司已收悉退款报文，请贵行参见我司下列修改指示，**再次将款项汇出**。  
I have received the return payment message. Please **re-effect** the payment as per below amendment instruction.

**Please tick 勾选需要修改的信息：**

Beneficiary Name 收款人名称：

Beneficiary Account Number 收款人账号：

Beneficiary Bank Name 收款行名称：

Beneficiary Bank Swift Code 收款行代码：

Beneficiary Bank Location 收款行属地：

Others 其他：

**Repay amount 再次汇款金额为：**

Returned amount  Original remitted amount. Deducted from our account for the shortage.  
退回金额 原汇出金额,不足部分从我司帐号中扣除, 账号为 Account no: \_\_\_\_\_

**For any charges, please deduct 相关费用, 请从：**

Original remitted account 从原付款帐号中扣除

Our account no. 从我司帐号中扣除, 账号为: \_\_\_\_\_

Returned amount (Only for re-pay) 退回金额中扣除 (仅限重付)

我司确认我司提供的信息均为准确真实, 因我司提供信息错误而产生的所有责任均由我司负责。由此产生的额外费用由我司承担。  
I confirm that all information provided is accurate and authentic; I shall bear full responsibility and any additional cost caused by any inaccurate information provided.

申请人授权签章 (Part B) :

银行签章 Bank Chop: